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Tabel 1.      Overzicht van de bondige antwoorden van de OCMW’s op de vragen inzake de AVG 

Tableau 1.  Aperçue des réponses concises des CPAS aux demandes relatives au RGPD  

OCMW / CPAS 1 2a. 2b. 2c. 2d. 

Anderlecht V X V X X 

Auderghem /Oudergem 0 0 0 0 0 

Berchem-Sainte-Agathe 

Sint Agatha Berchem 

V X V X X 

Bruxelles Brussel V X V V X 

Etterbeek V X V X X 

Evere  X X V X X 

Forest Vorst  0 0 V 0 0 

Ganshoren X X X X X 

Ixelles Elsene V X V X X 

Jette V X V V X 

Koekelberg 0 0 0 0 0 

Molenbeek-Saint-Jean  

Sint-Jans-Molenbeek 

V X V V X 

Saint Gilles 

Sint-Gillis 

V X V V X 

Saint-Josse-Ten-Noode 

Sint-Joost-Ten-Node 

V X V V X 

Scha(e)(a)rbeek V X V V X 

Uccle Ukkel V X V V X 

Watermael-Boitsfort 

Watermaal-Bosvoorde 

X X V X X 

Woluwé-Saint-Lambert 

Sint-Lambrechts-Woluwe 

X X X X X 

Woluwé-Saint-Pierre 

Sint-Pieters-Woluwe 

X X V X X 

V =  Ja/Oui 

X =  Nee/Non 

0 =  geen gegevens 
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Tabel 2. 
 

Vraag 1.  : Zijn de gegevens van de data protection officer (DPO) beschikbaar voor het publiek en de gebruikers van het OCMW? Zo ja, via 
welke kanalen heeft deze bekendmaking plaatsgehad? 
 

  

Anderlecht Deze zijn beschikbaar op de website van de gemeente.  
 

Oudergem  

Sint-Agatha-Berchem Op de website van het OCMW. 
 

Brussel Via de website van het instituut. 
 

Etterbeek Ja, de gegevens van de DPO staan ter beschikking van het publiek en de gebruikers. Op dit moment kunnen de gebruikers kennis nemen 
van de gegevens van de DPO via affiches aan het onthaal van het centrum en op het Ad Valvas van elke verdieping van de diensten, alsook 
via de documenten die door de sociaal assistenten en het administratief personeel worden verstrekt tijdens het onderhoud. In de nabije 
toekomst, zullen de gegevens van de DPO toegankelijk worden gemaakt via de nieuwe website in wording van het OCMW.   
 

Evere Nee, nog niet. Wij gaan eerst het personeel opleiden van de dienst Maatschappelijk Welzijn (opleiding voorzien op 05.11.2018). De 
gegevens van de DPO zullen worden bekendgemaakt via affiches in de wachtzalen. De gegevens zullen worden hernomen op het 
toestemmingsformulier.  
 

Vorst Als antwoord op uw vraag hebben wij onze toekomstige DPO onlangs de opdracht gegeven om ons een verslag te bezorgen over de 
stand van zaken van zijn actieplan. Eens wij dit verslag hebben, zullen wij zo snel mogelijk contact opnemen. 
 

Ganshoren Nee, wij zijn bezig om de procedures op te starten in samenwerking met een vertegenwoordiger van het CIBG.  
 

Elsene Deze gegevens zullen worden verspreid via onze website en via een bericht op de monitoren in onze wachtzaal. Een dienstnota werd op 
ons intranet geplaatst om onze medewerkers op de hoogte te stellen van zijn benoeming in deze functie. 
 

Jette De gegevens van de DPO worden in de mate van het mogelijke bekendgemaakt alvorens de verwerking van persoonsgegevens begint: bij 
de eerste hulpaanvraag, bij een sollicitatie en bij het eerste contact met ons ontmoetingscentrum voor ouderen. 
 

Koekelberg  

Sint-Jans-Molenbeek De gegevens van de DPO zijn beschikbaar via de website van het OCMW (punt 4.3.): http://www.cpas-
molenbeek.be/nl/gebruiksvoorwaarden. 

http://www.cpas-molenbeek.be/nl/gebruiksvoorwaarden
http://www.cpas-molenbeek.be/nl/gebruiksvoorwaarden
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Sint-Gillis Ten behoeve van de gebruikers : 
Ja, de gegevens werden gepubliceerd op de website van het OCMW : www.cpas1060.be, ook werd een document van de AVG bijgevoegd 
betreffende de procedure van de nieuwe gebruikersbehoeften. Dit document legt op eenvoudige wijze de AVG uit en hun recht op 
informatie. Een meer uitgebreide uitleg hierover bevindt zich op de website.  
Het directiecomité en alle eerstelijnsmedewerkers werden attent gemaakt op de AVG. 
 
Ten behoeve van de werknemers : 
Ja, de gegevens van de DPO bevindt zich op het intranet van het OCMW , dat ter beschikking staat voor de werknemers. De werknemers 
hebben een dienstnota ontvangen die de AVG uiteenzet, onze wettelijke verplichtingen als instelling en hun recht op informatie.  
 

Sint-Joost-ten-Node De gegevens van de DPO zijn op de website van het OCMW van Sint-Joost-ten-Node geplaats (knop “Veiligheid van gegevens”), maar 
eveneens op de informatiefiche betreffende de gegevensverzameling en behandeling van persoonlijke gegevens in toepassing van de AVG 
van het departement Sociale Zaken van het OCMW. Een gelijkaardige fiche is in opmaak voor de BHR, het rusthuis en het medisch centrum.  
 

Schaarbeek De identiteit van de DPO wordt ter beschikking gesteld aan het publiek en de gebruikers van het OCMW van Schaarbeek sinds de 
bekendmaking van de wet van 5 september 2018 via:  
 

 Affiches op verschillende specifieke plaatsen in het OCMW en in de rusthuizen 

 Een tabblad omtrent de AVG op het intranet van het OCMW  

 Er wordt een nieuwsbrief op het intranet van het OCMW gepubliceerd 

 Elke medewerker zal binnenkort een algemene e-mail ontvangen 
 

Ukkel Ja, het publiek en de gebruikers van het OCMW beschikken over de gegevens van de DPO via affiches in de wachtzalen en de website. 
 

Watermaal-Bosvoorde 
 

Het publiek en de gebruikers van het OCMW beschikken nog niet over de gegevens van de DPO. Wij werken hieraan zodat de communicatie 
zo doeltreffend mogelijk verloopt. 
 

Sint-Lambrechts-Woluwe Nee, er is nog steeds geen DPO in het OCMW van Sint-Lambrechts-Woluwe.  
 

Sint-Pieters-Woluwe Ons OCMW heeft de vzw IRISteam (CIBG) op 27 juni laatstleden aangesteld als data protection officer. In dat verband zal onze website 
zeer binnenkort worden geüpdatet. 
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Tabel 3. Vraag 2a.   :   Voldoet uw OCMW volledig aan de vereisten van de AVG. Zo ja, sinds wanneer precies? 
 

  

Anderlecht Nee. 
 

Oudergem  

Sint-Agatha-Berchem Nee, het OCMW voldoet niet aan alle vereisten, maar er is een actieplan opgesteld om alles in orde te brengen. De aanvang van dit 
actieplan is al in werking. 
 

Brussel 
 

Er is nog geen certificering aan de hand waarvan kan worden bepaald of een instelling aan de vereisten van de AVG voldoet. Het OCMW 
van de stad Brussel zet de uitvoering van zijn actieplan voort opdat er beter kan worden ingespeeld op de vereisten van deze verordening. 
 

Etterbeek Het register van de verwerkingsactiviteiten wordt momenteel opgesteld (en is al voor 80% klaar). We moeten nu enkel nog het register 
van de verwerkingsactiviteiten voor de homes opstellen. De aan de gebruikers te bezorgen documenten zijn ook klaar. Een eerste 
sensibiliseringscampagne werd al bij het personeel gevoerd. We liggen goed op schema wat het register van de verwerkers betreft. We 
zouden aan het einde van het eerste kwartaal van 2019 normaal gezien moeten kunnen starten met de risicoanalyse. 
 

Evere Nee, de redactie van het register van de verwerkingsactiviteiten is momenteel nog volop aan de gang. 
De verantwoordelijken van de hiërarchische lijn werden opgeleid en geïnformeerd, maar het personeel nog niet. 
Het publiek moet de toestemmingsformulieren nog ontvangen. 
 

Vorst  

Ganshoren Nee, wij zijn de procedures aan het opstarten samen met een afgevaardigde van het CIBG. 
 

Elsene 
 

Sinds de indiensttreding van onze DPO hebben wij nog niet volledig kunnen tegemoetkomen aan de vereisten van de AVG. Wij doen echter 
ons uiterste best om dit zo snel mogelijk in orde te brengen. 
 

Jette Ons OCMW voldoet nog niet volledig aan de vereisten van de AVG en volgt, met het oog op uniformiteit, het ritme van de activiteiten van 
de hiertoe in de schoot van Brulocalis opgerichte werkgroep. Deze werkgroep buigt zich over methodes, modellen en actieplannen om de 
verschillende deelaspecten van de AVG in de praktijk om te brengen: verwerkingsregister, risicoanalyse, aanvraagprocedure voor de 
toegang tot persoonlijke gegevens, contracten met verwerkers, vertrouwelijkheidsverklaringen, beheer van datalekken. 
 

Koekelberg  
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Sint-Jans-Molenbeek Nee. Een conformiteitsanalyse heeft al plaatsgevonden en een actieplan voor de conformering werd voorgesteld en door de directie 
goedgekeurd opdat er beter kan worden tegemoetgekomen aan de vereisten van de AVG. 
 

Sint-Gillis Nee, het OCMW beantwoordt niet geheel aan deze verplichtingen. Wij hebben aan alle verplichtingen voldaan behalve aan het finaliseren 
van de tabel van het behandelingsregister, waar wij verder aan doorwerken.  
 

Sint-Joost-ten-Node Volledig tegemoetkomen aan de vereisten van de AVG zou een utopie zijn als we kijken naar de complexiteit van de verordening en het 
soms ietwat onaangepaste karakter ervan voor overheidsinstellingen zoals een OCMW. Dit gezegd zijnde heeft het OCMW tal van zaken 
verwezenlijkt zoals een gegevensregister, informatiefiches, de aanstelling van een tijdelijke DPO en een verklarende nota voor het 
personeel. 
 

Schaarbeek Volgens de 13 aanbevelingen van de Gegevensbeschermingsautoriteit (GBA) komt het OCMW van Schaarbeek al gedeeltelijk tegemoet 
aan de vereisten van de AVG. 
 

Ukkel De wet is enkele maanden geleden in werking getreden en de conformering vindt momenteel plaats. Wij zijn er alvast mee gestart en wij 
trachten zo goed en zo snel mogelijk tegemoet te komen aan de vereisten van de AVG, al naargelang de middelen die ons ter beschikking 
worden gesteld. 
 

Watermaal-Bosvoorde 
 

Nee, ons OCMW voldoet nog niet volledig aan de vereisten van de AVG. Het is momenteel moeilijk om volledig tegemoet te komen aan 
deze vereisten. Wij zetten de door ons OCMW genomen acties op en staan in voor de coördinatie ervan. Wij wachten ook op de 
vaststellingen van de Gegevensbeschermingsautoriteit (GBA).   
 

Sint-Lambrechts-Woluwe Nee, wij hebben hier de middelen niet voor. 
 

Sint-Pieters-Woluwe Binnen ons OCMW werken we momenteel aan de aanpassing aan de vereisten van de AVG. Er werden namelijk al enkele maatregelen 
genomen. Deze maatregelen zullen wij blijven voorbereiden opdat deze de komende maanden kunnen worden uitgevoerd. 
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Tabel 4. Vraag 2b. : Werd een DPO aangesteld en is deze op dit moment in functie? Wie werd er aangesteld als 
DPO: een personeelslid, het CIBG, iemand anders? 
 

Kunt u mij de contactgegevens van de DPO 
bezorgen a.u.b.? 

   

Anderlecht Een personeelslid dat vroeger tewerkgesteld was als informatieveiligheidsconsulent. 
 

 

Oudergem    

Sint-Agatha-
Berchem 

Het OCMW heeft zowel de functie van DPO als die van Veiligheidsconsulent Kruispuntbank uitbesteed 
aan het CIBG. 
 

De heer Philippe Canon werd voor deze 
functies door het CIBG aangeduid. 

Brussel 
 

Het betreft een personeelslid dat deze opdracht voltijds uitoefent. 
 

Valeria Martinez Rojas 
dpo@cpasbxl.brussels 
 

Etterbeek Een personeelslid werd als DPO aangesteld en is momenteel al in dienst. 
 

Cateline Quoidbach 
cquoidbach@cpas-etterbeek.irisnet.be 
02 627 21 35 
 

Evere Het betreft een personeelslid. Francoise Dewaegenaere en Nicolas Duval 
dpo@cpasevere.brussels 

Vorst Het OCMW heeft op 23.11.2017 een DPO aangesteld. 
 

 

Ganshoren De denkoefening vindt momenteel plaats, maar er zou ook een besluit worden voorbereid waarbij 
beide functies samensmelten (alsdus dhr. Kempgens). We wachten dus tot we het definitieve en 
exacte wettelijke kader kennen. 
 

 

Elsene De persoon in kwestie is een personeelslid en heeft een opleiding bij ICHEC gevolgd. Deze opleiding 
werd afgerond op 12.10.2018. 

Pierre Jankowski 
dpo.cpasxl@cpasxl.irisnet.be 02 641 57 06 
 

Jette Een personeelslid. Cedric Eynatten 
dpo.cpas@jette.irisnet.be 
02 422  47 95 

Koekelberg We hopen binnenkort een met het gemeentebestuur gedeelde DPO aan te stellen in het kader van 
de AVG. 
 

 

mailto:dpo@cpasbxl.brussels
mailto:cquoidbach@cpas-etterbeek.irisnet.be
mailto:dpo@cpasevere.brussels
mailto:pierre.jankowski@cpasxl.irisnet.be
mailto:dpo.cpasxl@cpasxl.irisnet.be
mailto:dpo.cpas@jette.irisnet.be
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Sint-Jans-
Molenbeek 

De DPO oefent zijn opdrachten op basis van een dienstenovereenkomst uit. Het OCMW van Sint-Jans-
Molenbeek heeft beslist om voor deze activiteit een beroep te doen op een specifieke dienst van het 
CIBG. 
 

DPO.1080@publilink.be 

Sint-Gillis Een lid van het personeel. Valentina Silva 

dpo@cpasstgilles.irisnet.be 
02 600 54 07  
 

Sint-Joost-ten-
Node 

De veiligheidsconsulente van het OCMW werd voorlopig als DPO aangesteld. Het betreft een 
personeelslid.  Een ander contactpersoon staat in voor de coördinatie van eventuele vragen van het 
publiek aan de verschillende betrokken diensten. 
 

 

Schaarbeek De DPO is een personeelslid. De informatieveiligheidsconsulente is DPO geworden krachtens de wet 
van 5 september 2018. 

Aicha ABOUHACHEM 
aicha.abouhachem@cpas-schaerbeek.be 
02 435 56 97 
 

Ukkel Personeelslid: Maïté Van Winckel: archieven, project- en teammanagement (dienst Algemene Zaken). Maïté Van Winckel 
maite.vanwinckel@cpasuccle.be 
02 370 76 80 
 

Watermaal-
Bosvoorde 
 

Het betreft een personeelslid dat ook de functie van jurist uitoefent. Viet-Tan DOAN 
vtdoan@cpas1170.brussels 
02 663 08 02 
 

Sint-Lambrechts-
Woluwe 

Nee, de selectie vindt vóór eind 2018 plaats. x 

Sint-Pieters-
Woluwe 

Ons OCMW heeft de vzw IRISteam (CIBG) op 27 juni laatstleden aangesteld als data protection officer. 
 

02 282 47 70  

 

 

 

 

mailto:dpo@cpasstgilles.irisnet.be
mailto:aicha.abouhachem@cpas-schaerbeek.be
mailto:maite.vanwinckel@cpasuccle.be
mailto:vtdoan@cpas1170.brussels
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Tabel 5. Vraag 2c.  :   Heeft uw OCMW een beleid en procedures uitgewerkt om het lekken van gegevens te beheren? 
 

  

Anderlecht Nee, dit is voorzien tegen 2019 en valt binnen het kader van de gegevensbescherming. 
 

Oudergem 
 

 

Sint-Agatha-Berchem Worden vanaf nu systematisch opgesteld door de DPO na risicoanalyse: register van de behandelingen en actieplan. 

Brussel 
 

De procedure betreffende het omgaan met gegevenslekken zal weldra worden goedgekeurd door de betrokken instanties. 

Etterbeek Momenteel passen wij nog steeds het beveiligingsbeleid toe dat werd opgesteld in het kader van de informatiebeveiliging die 
tegemoetkomt aan de door de KSZ opgelegde minimale veiligheidsnormen.  Deze informatiebeveiliging zal begin 2019 worden herzien in 
samenwerking met onze informaticadienst (die gefusioneerd is met de informaticadienst van het gemeentebestuur van Etterbeek). We 
werken samen met het CIBG en onze softwareleverancier CIVADIS rond de installatie van regelmatige back-ups en een firewall. 
 

Evere Nee, maar deze worden momenteel wel uitgewerkt. 
 

Vorst  

Ganshoren Wij zijn de procedures aan het opstarten samen met een afgevaardigde van het CIBG. 
 

Elsene 
 

Nee, maar deze pistes worden momenteel wel onderzocht. 

Jette Er bestaat een procedure, conform aan de AVG, indien een datalek wordt vastgesteld. 

Koekelberg  

Sint-Jans-Molenbeek De Kruispuntbank van de Sociale Zekerheid heeft via de minimale veiligheidsnormen al enige tijd geleden het kader voor het 

incidentenbeheer vastgelegd. Het OCMW van Sint-Jans-Molenbeek moet dit incidentenbeheer toepassen. De huidige procedures worden 

uiteraard verbeterd zodat er zo goed mogelijk kan worden tegemoetgekomen aan de door de AVG opgelegde eisen, in het bijzonder wat 

het proces voor de evaluatie van incidenten betreft. 

 

Sint-Gillis Er werden procedures ontwikkeld om aan de vereisten van de AVG tegemoet te komen betreffende de werknemers en de gebruikers. In 
hetzelfde kader werd er een veiligheidsbeleid uitgestippeld en goedgekeurd door de RMW (die meerdere componenten voorstelt, 
waaronder het beheer van gegevenslekken), het arbeidsreglement werd in die zin gewijzigd en een gebruikersgids werd opgesteld ten 
behoeve van de werknemers om de verplichtingen en aanbevelingen bekend te maken inzake de veiligheid van gegevens. 
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Sint-Joost-ten-Node Er is geen sprake van een nieuwe procedure voor het omgaan met gegevenslekken naast alles dat al aanwezig is in het kader van de 
bestaande informaticabeveiligingssystemen. 
 

Schaarbeek Het OCMW van Schaarbeek heeft technische en organisatorische bepalingen ingevoerd om gegevenslekken te voorkomen en dit risico te 
vermijden of te minimaliseren. 
 

Ukkel Ja, er werden al procedures en beleidslijnen opgesteld. Momenteel worden er ook nog een aantal ontwikkeld. Deze zullen worden 
aangepast en gewijzigd in het licht van de praktijk. 
 

Watermaal-Bosvoorde 
 

Het OCMW voert zijn beleid momenteel in. Er is evenwel nog niets geïnstalleerd op het vlak van gegevenslekken. 

Sint-Lambrechts-Woluwe Nee, nog niet. 
 

Sint-Pieters-Woluwe Ons veiligheidsbeleid wordt momenteel herzien zodat het overeenstemt met de nieuwe geldende wetgevingen inzake informatieveiligheid 
en -bescherming. 
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Tabel 6. Vraag 2d.    : Zijn er sinds 25 mei 2018 klachten geweest tegen het OCMW voor de niet-naleving van de privacy, een inbreuk op het geheim 
bewaren van gegevens of het uitlekken van gegevens. Indien ja, hoeveel klachten en op welke datums werden deze klachten gedeponeerd 
aub? 

  

Anderlecht Nee. 
 

Oudergem 
 

x 

Berchem-Sainte-Agathe 
 

Nee, geen enkele klacht. 

Brussel 
 

Er werden tot op heden nog geen klachten ontvangen. 

Etterbeek Er werden sinds 25 mei 2018 nog geen klachten geregistreerd t.a.v. het OCMW wegens een inbreuk op de privacy, een schending van de 
geheimhoudingsplicht of gegevenslekken. 
 

Evere Geen klachten momenteel. 
 

Vorst  

Ganshoren Gelukkig geen klachten ingediend. 
 

Elsene 
 

Tot op de dag van vandaag hebben wij geen weet van klachten betreffende inbreuken op de privacy, schending van de 
geheimhoudingsplicht of gegevenslekken.   
 

Jette Tot op heden werden geen klachten ontvangen. 
 

Koekelberg  

Sint-Jans-Molenbeek Nee. 
 

Sint-Gillis Tot op heden werd er geen enkele klacht ingediend tegen het OCMW. Niettemin werden er  6 verzoeken ingediend door gebruikers die 
hun recht op informatie hebben doen gelden en betreffende de overdraagbaarheid van persoonsgegevens. 
 

Sint-Joost-ten-Node Geen. 
 

Schaarbeek Het OCMW van Schaarbeek heeft tot op heden nog geen klachten ontvangen voor inbreuken op de privacy, schending van de 
geheimhoudingsplicht en/of gegevenslekken. 
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Ukkel We hebben momenteel nog geen klachten ontvangen. 
 

Watermaal-Bosvoorde We hebben geen aanvragen meer ontvangen sinds 25 mei 2018. 
 

Sint-Lambrechts-Woluwe Geen. 
 

Sint-Pieters-Woluwe Er werden, voor zover wij weten, sinds 25 mei 2018 geen klachten geregistreerd t.a.v. ons OCMW wegens inbreuken op de privacy, 
schending van de geheimhoudingsplicht of gegevenslekken. 
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